

No. 13706. CONVENTION ON THIRD PARTY LIABILITY IN THE FIELD OF NUCLEAR ENERGY. CONCLUDED AT PARIS ON 29 JULY 1960¹

N° 13706. CONVENTION SUR LA RESPONSABILITÉ CIVILE DANS LE DOMAINE DE L'ÉNERGIE NUCLÉAIRE. CONCLUE À PARIS LE 29 JUILLET 1960¹

RATIFICATION of the above Convention, as amended by the Additional Protocol concluded at Paris on 28 January 1964²

RATIFICATION de la Convention susvisée, telle que modifiée par le Protocole additionnel conclu à Paris le 28 janvier 1964²

Instrument deposited with the Secretary-General of the Organisation for Economic Co-operation and Development on:

Instrument déposé auprès du Secrétaire générale de l'Organisation de coopération et de développement économiques le :

28 December 1979

28 décembre 1979

NETHERLANDS

PAYS-BAS

(With effect from 28 December 1979.)

(Avec effet au 28 décembre 1979.)

Certified statement was registered by the Organisation for Economic Co-operation and Development, acting on behalf of the Parties, on 7 January 1980.

La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation de coopération et de développement économiques agissant au nom des Parties, le 7 janvier 1980.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 956, p. 251, and annex A in volumes 1041, 1056 and 1144.

² *Ibid.*, vol. 956, p. 335.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 956, p. 251, et annexe A des volumes 1041, 1056 et 1144.

² *Ibid.*, vol. 956, p. 325.